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Geachte heer Prins,  
 

Hiermee geven wij antwoord op de door u op grond van artikel 39 van het Reglement 
van Orde gestelde vragen met betrekking tot het warmtetarief.  

 

Vraag 1. Vindt u net als de CDA-fractie dat de energietransitie betaalbaar moet zijn 
voor onze inwoners? 
 
Antwoord: Het college is het eens met de CDA-fractie. Daarom zijn wij blij dat de 

gemeente onderdeel is van het Programma Aardgasvrije Wijken van het ministerie 
van Binnenlandse Zaken en Koninkrijkrelaties (BZK). In dit kader heeft de gemeente 

een rijksbijdrage van €3,85 miljoen gehonoreerd gekregen. Door deze bijdrage 

kunnen we het voor onze inwoners in (een deel van) de wijk Sliedrecht-Oost 
aantrekkelijker maken te kiezen voor een duurzame warmtevoorziening. In deze wijk 

zetten we in op een warmtenet, omdat dit maatschappelijk het goedkoopste 
alternatief voor onze inwoners blijkt. In regionaal verband is hier uitgebreid 

onderzoek naar gedaan.    

 
Vraag 2. Gaat HVC voor het Sliedrechtse warmtenet een korting ten opzichte van de 
gasprijs hanteren voor de levering van warmte? Zo ja, hoe groot wordt die korting? 
 
Antwoord: Momenteel worden de maximale warmtetarieven jaarlijks in het kader van 
de warmtewet vastgesteld door de ACM. Hierbij wordt uitgegaan van het NDMA-

principe. NMDA staat voor Niet Meer Dan Anders. Dit principe betekent dat afnemers 

van warmte niet meer mogen betalen dan een gemiddeld huishouden met een 
gasaansluiting betaalt aan de gasrekening. Daarnaast handhaaft ACM op de 

rendementen van de warmtebedrijven. Dit betekent dat wanneer door de 
warmteleverancier te hoge rendementen worden gemaakt, zij wordt verplicht de 

prijzen naar beneden bij te stellen.  

Op basis van de maximum tarieven voor warmtelevering zoals vastgesteld door de 
Autoriteit Consument en Markt (ACM), berekent HVC de tarieven voor warmte. 

Momenteel is tussen HVC en woningcorporaties contractueel vastgelegd dat HVC 5% 
korting geeft op de gigajoule (GJ) prijs t.o.v. de gasprijs, dit geldt ook voor 

Sliedrecht.   

 
Vraag 3. Wanneer gaat u actief in gesprek met HVC over de warmtetarieven voor 
2020 en verder? 
 
Antwoord: Het college is al actief in gesprek met HVC in het kader van de uitrol van het 
warmtenet in Sliedrecht. HVC is in regionaal verband afspraken aan het maken met 

woningcorporaties over de warmtetarieven die straks gelden voor sociale woningbouw. 

Renovatie van het corporatiebezit vormt in Sliedrecht het startpunt van het warmtenet. 
De wens van het college is om dit hoofdnetwerk ook beschikbaar te maken voor 
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particulieren. Momenteel zijn de warmtetarieven voor particuliere woningeigenaren nog 

niet vastgesteld. Wel is dit onderdeel van het financieringsvraagstuk voor de uitrol van het 
warmtenet in Sliedrecht-Oost. Dit financieringsvraagstuk gaat echter breder dan alleen de 

warmteaansluiting, ook elektrisch koken, isolatie, de binnen-installatie en de kosten voor 
het afsluiten van gas vallen hieronder.  

Wij verwachten dat er binnen nu en een jaar meer duidelijkheid ontstaat over de 

warmtetarieven voor particulieren. Ook het rijk speelt hierin een rol. Er zijn aanpassingen 
op de warmtewet in voorbereiding, maar er is nog niets bekend over de inhoud en de 

bijbehorende planning. Als deze bekend worden, neemt het college dit uiteraard mee in 
de gesprekken met HVC.  

 

Vraag 4. Bent u bereid om met HVC afspraken te maken met het doel om het 

warmtetarief in Sliedrecht tijdelijk te "bevriezen", of in ieder geval minder snel te laten 

stijgen dan de gasprijs? Zo nee, waarom niet?  

Antwoord: Daar is geen eenduidig antwoord op te geven. Het college is actief met HVC in 
gesprek om de warmtetransitie zo betaalbaar mogelijk te maken voor onze inwoners. 

Middels onze aandeelhouderspositie in HVC kunnen we daar extra invloed op uitoefenen. 

Al geruime tijd is het college bezig met het verstevigen van deze positie, zodat we nu en 
in de toekomst grip houden op de koers van HVC. 

We kunnen daarnaast melden dat over de hoogte van de warmtetarieven zorgvuldig 
wordt nagedacht. HVC accepteert minimale rendementen, maar mag van haar 

aandeelhouders geen structureel verlies maken op het warmtenet. Hoe meer korting 

inwoners krijgen op het warmtetarief, hoe hoger de aansluitkosten worden. Daardoor zijn 
deze posten communicerende vaten; knoppen waar je aan kunt draaien om de 

energietransitie betaalbaarder (of onbetaalbaar) te maken. Wat hierin de optimale 
verdeling is, is een dialoog die gevoerd wordt door alle partijen in de regio, dus ook 

gemeente Sliedrecht. 
 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.  

 
Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 

 

 
 

 
H.F. van Breugel               drs. A.P.J. van Hemmen  

 


